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Det er fint, I beslutter danmark skal digitaliseres, men har I tænkt på 
alle de mannesker og firmaer, der slet ikke kan få internet?
Vi havde Skyline der dækkede, men nu har vi en måned til at finde en ny 
udbyder, men der er altså områder de andre slet ikke vil dække. Når I 
tager sådan en beslutning, må I også være ansvarlige for at vi alle kan 
bruge det. 
I kan ikke bare lave et samfund, der hægter mange mennesker af.
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